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Referat åpent styremøte 

Sted: Utheim, Nyveien 1, Rotnes 

Tid: 26. oktober 1900-2130 

Til stede: Jan Alvheim, Tor Skjetne, Eric Roualet, Keith Redford, Lisa Redford, Knut Olufsen, Hans Martin 

Monrad Haslum, Karl Jan Aanes, Erik Nielsen (knudsenerikn@gmail.com ), Knut Holager og Anders 

Nermoen 

Saker: 
1. Organisasjon: 

• Jan: Kontroll på økonomi. Problem med vipps, hvem har betalt kontinent?  

• Krav om medlemskontingent sendes ut på nytt - betal med bank (gi beskjed de som har 

betalt med vipps). 

• Slå av ukentlig oppdatering med eposter fra Styreweb (Jan A) 

2. Kjempespringfrø – 8 ansatte studenter i sommer som gjorde en super jobb! Flommen har 

druknet mye springfrø, men samtidig var det krevende å komme ned til elva. Brukte derfor tid til 

å bekjempe forekomster oppstrøms. Dårlig utbytte fra dugnad (180 timer, hvor 2/3—del av to 

personer).  

• Plukket langs Nittedal stasjon - purre faktura fra BaneNor (Anders) 

• Sende ut faktura til Nittedal kommune (Keith og Jan) 

• Rapport til statsforvalteren for å mobilisere penger for 2024. (Keith) 

• Angripe andre invaderende arter: Utvikle prosjekt for Parkslirekne (Keith) 

3. Søppelprosjektet – a) Kartlegge søppel langs elva: Lite relevant og vært krevende med flommer 

(ikke brukt 50.000 kr); b) betaling for søppelplukking og administrasjon; c) rapport om hvordan 

det offentlige kan finansiere og gjennomføre oppsøkende miljøtjenester (startet); d) . Kommer 

ikke i mål med å bruke opp pengene innen året. Dialog med Handelens Miljøfond om avvik i 

prosjektet – samt flytte penger til 2024 (Anders). Vi har lykkes å få automatisk innsamling i 

Sagelva! Se linker under: Søker om penger fra HMF og Sparebankstiftelsen for å utvikle neste 

fase i prosjektet. Potensiell lokalitet Li/Slattum, Ørfiskebekken, ovenfor Rotnesfossen. Ønske om 

en holdningskampanje om forsøpling fremover. Reklamestunt i Varingen 5 000 kr (Knut O + 

Silje). 

4. Restaurering kroksjøer nedenfor Elvetangen. Bevilget 25.000 kr fra kommunen til utredning av 

hvor vi bør gå videre. Hva vil man oppnå, hva vil man miste, hvilke fordeler og ulemper, hva med 

dybde/bredde/ene eller begge ender av sjøene, vise til eksisterende rapporter, hva med 

hydrologi, hvordan går vi videre. Mulig pressområde for utbygging av industriområder. Hva med 

vannuttak til Varingskollen (230 liter/sekund) vinterstid – sammenligne med minstevannsføring. 

Hva veit vi og hva trenger vi å vite fremover for å utvikle prosjektet? 
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• Arbeidsgruppe: Ledet av Karl Jan som styrer prosessen og får med seg Eric R., Lisa R.  

5. Samarbeidsprosjekt. Søkte og fikk 25.000 kr til samarbeid mellom andre 

miljøvernorganisasjoner. BirdLife og Naturvernforbundet ivrige til samarbeid. Plan å møte 10. 

januar hvor vi inviterer to personer fra hvert styre i åtte/ni ulike foreninger. Få med grunneiere? 

(Mulig tematikk: Restaurering, søppel, veisalt, deponier, verneområder, høringsuttalelser +++). 

Vedtak: Keith får grønt lys til å starte. 

6. Status kraftverkssaken. Vi vedtar å kreve konsesjonsbehandling av elektrisitetsproduksjonen i 

Nitelva etter de konsesjonsvilkår som gjelder i dag. Nytt utstyr installert i høst og tidligere år i 

begge kraftverk. Sammen med de miljømessige og geotekniske konsekvensene nedstrøms 

legitimerer dette kravet. Viser til brev fra Miljøtilsynet NVE av 29. april 2021. Fremlegge rapport 

om skadevirkninger, og rette krav om vurdering av konsesjon for energiproduksjonen som må 

begrunnes av §66. Har rapport fra NIVA og mottar råd fra andre nasjonalt og internasjonalt. 

Arbeidsgruppe: Knut H., Hans Martin og Anders tar ansvar for å skrive et slikt krav. Be andre 

organisasjoner om å underskrive. 

7. Deponier. Glosli og Engadalen. Høringsfrist 10. November. Poeng: Sjelden naturtype som krever 

forsiktighet. Muliggjøring av en fortsatt linearitet i materialstrømmer. Geotekniske 

stabilitetsvurderinger?  

8. Eventuelt:  

• Hestemøkk i Nitelva: Alle bør ta bilde og sende lokasjon om hvor det er å finne hauger og 

hvor møkka er samlet opp langs vassdraget. Sendes til Leira-Nitelva Vannområde med 

Line Gustavsen i Lillestrøm kommune.   

• Neste møte: Slutten av november / begynnelsen av desember. Åpent medlemsmøte 

med servering. Aktuelle datoer:  

 

For styret, 

 

Anders Nermoen  

 

Linker til video av PortBin TrashTrawl i Sagelva: 

Kortversjon - https://youtu.be/gjtWHoq-zWo 

3 minutter versjon - https://youtu.be/4oM4qV7XAas 

4 minutter versjon - https://youtu.be/W3zG_lrKrOI 
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